
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-160

Datum indiening: 10 november 2013 

Onderwerp: B&W-besluit toekenning bijdragen ondernemersfonds 2013 

Naam indiener: Aad Noordermeer

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
De gemeenteraad heeft bij de begrotingsbehandeling in oktober 2008 ingestemd met het
instellen van een ondernemersfonds. Het ondernemersfonds Overbetuwe is gecreëerd
d.m.v. verhoging van de OZB op niet-woningen met 3%. De reden van het instellen van het 
fonds was er in gelegen dat de ondernemersverenigingen wegens een te lage bezettings-
graad van leden, onvoldoende middelen hebben om lokale projecten te financieren. Het 
fonds beoogt een impuls voor ondernemers om projecten in te dienen, die een positieve 
invloed hebben op de lokale economie. 

Op 5 november jl. heeft B&W besloten om alle in het kader van het Ondernemersfonds 
ingediende projecten voor 2013 te honoreren. 

De CDA-fractie heeft het betreffende B&W-stuk opgevraagd en bestudeerd. Hierbij valt 
allereerst op dat verschillende gehonoreerde aanvragen niet voldeden aan de vooraf 
gestelde eisen. Dit ondanks de door ons zeer gewaardeerde inspanningen van medewerkers 
van het Bedrijvenloket om dit in orde te krijgen.
Daarnaast valt op dat een van de aanvragen een studiereis betreft van 31.400 euro 
(exclusief BTW), waarbij de kosten bestaan uit vervoer, catering, lunches, diners en 
overnachtingen. Volgens het B&W-besluit wordt hiervan de helft (50%) betaald uit het 
ondernemersfonds. 

Vragen:
1. Waarom heeft het College ingestemd met het honoreren van aanvragen die niet 

voldeden aan vooraf gestelde eisen? 

2. Kunt u m.b.t. de aangehaalde studiereis aangeven wat de beoogde lokale effecten 
zijn en waarom deze studiereis hiervoor een doelmatig middel is?

3. Heeft het college van B&W het ondernemersfonds over de periode 2009-2012 of 
2009-2013 geëvalueerd? Zo ja, wat waren de conclusies? Zo nee, is het college 
bereid alsnog een evaluatie te doen plaatsvinden zodat op basis daarvan samen met 
de ondernemers de voor eenieder meest doelmatige en doeltreffende invulling kan 
worden gegeven aan dit, was ons betreft, zinvolle instrument?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:
CDA-fractie, Aad Noordermeer
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